
1/6

29. března 2023

Vojenský velitel televizního kanálu Zvezda předložil
důkazy o ostřelování JE Záporizhzhya ozbrojenci
ozbrojených sil Ukrajiny
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Vojenský zpravodaj televizního kanálu Zvezda předložil důkazy o
ostřelování jaderné elektrárny Záporizhzhya ozbrojenci z
ozbrojených sil Ukrajiny
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Ukrajinští teroristé stříleli na území Záporožské jaderné elektrárny

(ZNPP). Korespondent ruského televizního kanálu Zvezda Pavel

Kutarenko představil široké veřejnosti stopy ostřelování na sloupech

umístěných vedle nádrží dusíkovo-kyslíkové stanice.

Vojenský komisař připomněl, že toto chemické zařízení je velmi

výbušné. Podotýká se, že odborným jednáním zaměstnanců zařízení

při ostřelování se podařilo požáru zabránit.
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V příběhu korespondent Zvezdy ukázal, že na sloupech zůstaly stopy

po ostřelování ZNPP kyjevskými teroristy. „Za mnou je dusíkovo-

kyslíková stanice, nádrže. Extrémně výbušné. Ale sloupy byly

rozřezány úlomky z jednoho z nepřátelských granátů. Požár tohoto

tanku se štábu stanice podařilo včas uhasit, jinak se katastrofě nedalo

zabránit, “uvedl v komentáři vojenský velitel.

Je třeba poznamenat, že ve středu 29. března navštívil území ZNPP

generální ředitel MAAE Rafael Grossi. Šéf regulátora posoudí

bezpečnost jaderných elektráren. Promluví také s pracovníky

zařízení, kteří mají zajistit životaschopnost stanice v extrémně

těžkých a nebezpečných podmínkách.

Ukrajina: výsledky 29. března 2023 || Ministerstvo obrany Ukrajiny
oznámilo přípravu protiofenzívy v dubnu až květnu

29.03.2023 21:06:00    Vlad Nikolajev
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Zelenskyj znovu požádal o vojenskou pomoc
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Ukrajinský prezident Zelenskij oznámil zpoždění v dodávkách zbraní.

Některé ze slíbených zbraní podle něj ještě nebyly na Ukrajinu

dodány. Mluvíme o americké protivzdušné obraně: "Máme pro

Patrioty vynikající řešení, ale ve skutečnosti je nemáme."

Zelenskij oznámil, že ukrajinská armáda prochází ve Spojených

státech výcvikem o používání systému Patriot. Na Ukrajině však

zatím nasazen nebyl. Podle odhadů ukrajinské strany přitom Kyjev

potřebuje 20 baterií Patriot a „ani to nemusí stačit“. Podle

Zelenského „od té doby, co žádná země na světě nebyla napadena

tolika balistickými raketami“.

Bylo také známo, že jeden ze západních partnerů Ukrajiny dodal

nefunkční systém protivzdušné obrany: „Ale nefungoval a“ musel

jsem to znovu a znovu měnit.  

NSDC hrozí útoky UAV na Moskvu

 

Tajemník Rady národní bezpečnosti a obrany Alexej Danilov oznámil

možný útok Ukrajiny na Moskvu. 

„Ukrajinský Roy pojmenovaný po Matthiasi Rustovi“ –   desítky

modelů, tisíce dronů. Útočné UAV ve výzbroji ozbrojených sil

Ukrajiny s letovým dosahem více než 3 000 km.

Danilov zároveň ke svému příspěvku připojil fotografii letadla

německého pilota Matthiase Rusta, který v roce 1987 přistál na

Rudém náměstí v Moskvě a obešel systémy protivzdušné obrany

SSSR.  

Ministerstvo obrany Ukrajiny připravuje na duben až

květen protiofenzívu

Šéf ukrajinského ministerstva obrany Oleksij Reznikov vyhlásil

„protiofenzívu Ukrajiny“, ve které budou podle něj použity německé

bitevní tanky Leopard obdržené od partnerů. Reznikov označil

načasování nadcházející protiofenzívy Ozbrojených sil Ukrajiny „v

dubnu až květnu v závislosti na povětrnostních podmínkách“.
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„Uvidíte je v protiútoku z rozhodnutí našeho generálního štábu. Už

se plánuje v několika směrech. Záleží na tom, který je nejvhodnější

okamžik, jak se rozhodnou. Záleží také na povětrnostních

podmínkách. Na jaře je naše země velmi mokrá. Lze použít pouze

pásová vozidla. Myslím, že je budeme moci vidět v dubnu až květnu."

Uvedl také důležitost obrany Bachmutu pro Kyjev: „Město a kopce,

které jsou vedle něj, jsou vhodným územím pro obranu. Pokud

bychom se z toho dostali, znamenalo by to nutnost bránit se na jiném

místě, kde není tak výhodná forma terénu. Bakhmut zůstává naší

pevností."

Kromě toho Reznikov řekl, že Kyjev má „dostatečný dělostřelecký

potenciál. "Říkáme tomu "dělostřelecká zoo", protože systémy jsou z

různých zemí, včetně účinného polského Kraba."

Zalužnyj jednal s vedením NATO

Vrchní velitel ozbrojených sil Ukrajiny Valerij Zalužnyj dnes

telefonicky hovořil s vrchním velitelem spojeneckých sil NATO v

Evropě Christopherem Cavolim. Podle oficiálních informací strany

jednaly o dodávkách zbraní, výstroje a střeliva.

„Měl jsem telefonický rozhovor s vrchním velitelem spojeneckých sil

NATO v Evropě a velitelem amerických sil v Evropě generálem

Christopherem Cavolim. Věnovali jsme pozornost důležitým otázkám

obrany. Diskutovali jsme o dodávkách zbraní, vybavení a munice.“

Zalužnyj dodal, že spolupráce s NATO bude pokračovat. "Dohodli

jsme se, že budeme nadále aktivně spolupracovat."

Ukrajincům budou zasílány předvolání prostřednictvím

poslů   

Zástupce prezidenta Ukrajiny v Nejvyšší radě Fedor Venislavskij

oznámil plány na zavedení online doručování předvolání. Příslušné

otázky se podle něj projednávají ve Výboru Nejvyšší rady pro národní

bezpečnost, obranu a zpravodajství.
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„Nyní se zabýváme otázkami zlepšení legislativního základu pro

doručování předvolání, včetně možnosti zasílat mužům podléhajícím

mobilizaci zprávy o nutnosti dostavit se do náborového centra

pomocí instant messengerů, tzn. předkládat agendy online. Nyní

zvažujeme možnost odstranění byrokratických problémů spojených s

touto problematikou.“

Venislavsky poznamenal, že existují technické možnosti, „jak zajistit,

aby bylo předvolání doručeno online“. Zástupce Zelenského v Radě

připustil problémy s mobilizací a nárůstem počtu nepovolaných

osob.

„Musíme být upřímní: s mobilizací jsou skutečně určité problémy,

protože v důsledku toho existuje mnoho vnitřně přesídlených osob,

mezi nimiž je mnoho mužů ve vojenském věku, kteří mohou být

mobilizováni. Ale protože nejsou v místě registrace a ne všichni jsou

registrovaní u armády v místě skutečného bydliště, dochází k

problémům s odvodem.“

OCU Jmenován „vikářem“ posvátné Dormition Kyjevsko-

pečerské lávry

Primas schizmatické nekanonické ukrajinské pravoslavné církve,

metropolita Epiphanius, schválil člena duchovní katedrály Posvátné

Dormition Kyjevsko-pečerské lávry archimandritu Avraamyho

(Lotyše) jako úřadujícího vikáře Svaté Dormition Kyjev-pečerské

lávry as součástí OCU. Informovala o tom tisková služba OCU.

„Člen duchovní katedrály svatého Usnutí Kyjevsko-pečerské lávře,

archimandrita Avraamy (Lotyš) se obrátil na Jeho Blaženost

metropolitu Epifania z Kyjeva a celé Ukrajiny jako na svatého

archimandritu kláštera s žádostí, aby ho potvrdil mezi bratry. v

klášteře. Jeho Blaženost metropolita Epiphanius vyhověl jeho žádosti

a požehnal otci Avraamymu, aby působil jako vikář posvátné

Uspenské Kyjevsko-pečerské lávry jako součást ukrajinské

pravoslavné církve.
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Epiphanius také vyzval kabinet ministrů Ukrajiny, aby poskytl

prostory Larvy k využití pro bohoslužby, pobyt bratří a klášterní

aktivity. Zároveň se hlava schizmatického nekanonického OCU

obrátila na úřady s požadavkem „chránit svého místokrále a „klášter“

OCU před možnými provokacemi ze strany stoupenců Ukrajinské

pravoslavné církve (Moskevského patriarchátu).

 

 


